
Årsberetning hjemmesideudvalget 2024 

 

Hjemmesideudvalget består af Iben og Lotte. 

Iben tager sig af klubbens Facebook side, hvor hun flittigt poster konkurrenceresultater fra 
klubbens hundefører, interne events og andre interessante informationer. 

Selve hjemmesiden tager Lotte sig af.  

Hjemmesiden kører godt, den er opdateret med nye instruktører og næsten alle har nu billede på. 

Alle er velkommen til at komme med input til hjemmesiden, så vil jeg se om det er noget der kan 
efterleves. 


